

Terms and Conditions of Cash on Call for Emirates Islamic Card

The terms and conditions below are in addition to the terms and conditions already accepted and agreed by you (the "Cardholder") at the time of acceptance of Emirates Islamic Bank Card unless the context otherwise requires the capitalized terms used herein shall have the same meaning assigned to them in Emirates Islamic Bank Card terms and conditions .

- "Cash On Call" is a Card Transaction as stated in the Cash on Call form ("Form"), pursuant to which the Cardholder requests to take cash against available balance of his card with Emirates Islamic Bank (the "Bank") and repay the same to the Bank as per the tenor and profit stated in the Form .
- The total of Cash On Call amount along with the Processing Fee will be charged to the Card Account reducing the available credit limit of the Card .
- In case of early settlement of the Cash On Call i.e., before the expiry of entire tenor an early settlement fee of AED 150 shall be levied on the card account. No early settlement request can be processed within 90 days of COC booking date.
- The Bank shall not be held responsible for any 'fee' or 'charge' levied to the Cardholder by any bank including Emirates Islamic or any financial institution due to a decline or a delay in execution of the Cash On Call request.
- Approval of Cash On Call is at the sole discretion of the Bank.
- No Reward Points or Cash Back will be awarded for Cash On Call.
- It is Cardholder's responsibility to ensure that he/she provides the correct and valid information to the Bank in order to ensure that the Cash On Call request is booked appropriately.
- Under no circumstances or events shall the Bank, any of its officer's, director's employees or agents be liable or responsible for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to the Cash on Call request.
- The Bank does not offer or provide any warranties, or accept any responsibility or liability of any kind in respect of the Cash on Call request and hereby disclaims any and all expressed or implied warranties with respect of the same.
- The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct the Cash on Call request as a result of any Force Majeure Event. A Force Majeure Event in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of Emirates Islamic including, amongst other things, acts of Almighty Allah, industrial disputes, acts and regulations of any government or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the Bank's obligations to the Cardholder shall automatically stand discharged without the need to provide notice.
- Cash On Call is available for transfer to other banks and financial institutions accounts in the United Arab Emirates (UAE) only.
- Credit Shield (as stated in the Form) at the prevalent rate will be charged to the Cardholder's outstanding balance, which will include the Cash On Call Equated Monthly Installment (EMI) amount as well. The Cardholder will have to continue to avail the Credit Shield Protection on his Emirates Islamic Card until the validity of the deal
- The minimum amount that can be availed under Cash On Call is AED 1,000 and maximum amount is upto 80% of available limit on Cardholder's Emirates Islamic Card.
- The Cash On Call amount along with the applicable processing fee is divided into EMI's. In Cardholders statement, Cash On Call EMI will get added to the Total Amount Due on the card
- Cardholder understands that the terms and conditions stated here are in addition to the terms and conditions of the Emirates Islamic Credit Card.
- The Processing Fee for Profit Based Cards is a one-time fee which is calculated as a percentage of the total amount availed as Cash On Call.
- For Profit Based Cards the 'Profit Rate' charged on Cash On Call amount is a flat rate and is levied for the tenor option chosen by the Cardholder in the Form.
- In case a Cardholder misses an EMI payment, the same will get added to the balance on the card and will attract the prevailing Profit Rate of the card.
- Payments made to the Card will settle in following order of priority

- Late Payment Fee, Overlimit fee, Annual Fee
- Easy Payment Plan (EPP)/Equated Monthly Installments ("EMI")/Cash On Call/Balance Transfer
- Cash Plan (Cash Withdrawal)
- Retail Plan (Retail Purchases)

الشروط والأحكام الخاصة بالنقد تحت الطلب "كاش أن كال" مع بطاقة الائتمان من الإمارات الإسلامي

تعتبر الشروط والأحكام المذكورة أدناه إضافة إلى الشروط والأحكام التي تم الموافقة عليها من قبلكم ("حامل البطاقة") عند قبول بطاقة الائتمان الخاصة بمصرف الإمارات الإسلامي. مالم يتطلب السياق خلاف ذلك، يكون للمصطلحات الرئيسية الواردة هنا نفس المعنى المبين قرين كل منها في شروط وأحكام بطاقة ائتمان مصرف الإمارات الإسلامي.

- النقد تحت الطلب "كاش أن كال" هي عملية خاصة بالبطاقة كما هو مبين في طلب الحصول على النقد تحت الطلب "كاش أن كال" ("الطلب")، والذي بموجبه يطلب حامل البطاقة الحصول على النقد من خلال شريك أو تحويل إلى حسابه المصرفي مع مصرف الإمارات الإسلامي ش.م.ع ("المصرف") وبالمقابل يقوم المتعامل بسداده إلى المصرف على دفعات شهرية متساوية وفقاً للمدة الزمنية المحددة ومعدل الربح المبين في الطلب.
- يخصم مجموع مبلغ النقد تحت الطلب "كاش أن كال" مع الرسوم الإدارية المبينة في الطلب من حساب بطاقة الائتمان والذي ينتج عنه تخفيض الحد الائتماني المتوفر في البطاقة.
- في حالة السداد المبكر للنقد تحت الطلب "كاش أن كال" ويعني قبل انتهاء المدة الزمنية بالكامل، تطبق رسوم السداد المبكر بقيمة 100 درهم من الرصيد المتبقي للبطاقة على حساب البطاقة.
- لن يكون المصرف مسؤولاً عن أية "رسوم" أو "رسوم خدمة" يتم خصمها من حامل البطاقة لدى بنك آخر أو مؤسسة مالية بما فيها الإمارات الإسلامي نظراً لرفض أو تأخير تنفيذ طلب النقد تحت الطلب "كاش أن كال".
- تخضع الموافقة الخاصة بالنقد تحت الطلب "كاش أن كال" لإرادة المصرف المفردة.
- لن يتم منح نقاط مكافآت أو استرداد نقدي على معاملة النقد تحت الطلب "كاش أن كال".
- يتحمل حامل البطاقة مسؤولية التأكد من أنه/أنها قدّم معلومات سارية وصحيحة للمصرف وذلك لضمان القيام بإجراءات النقد تحت الطلب "كاش أن كال" بشكل ملائم.
- مهما تكن الظروف والأحوال لن يتحمل المصرف أو أي من مسؤوليه أو مدرائه أو موظفيه أو وكلائه مسؤولية أي خسارة أو ضرر أو مصاريف ناجمة أو بخلاف ذلك متعلقة بطلب النقد تحت الطلب "كاش أن كال".
- لا يقدم المصرف ولا يعرض أية ضمانات ولا يقبل أي مسؤولية أو التزام من أي نوع فيما يتعلق بطلب النقد تحت الطلب "كاش أن كال" ويخلي بموجبه مسؤوليته عن جميع وأية ضمانات ذات الصلة سواء صراحة أو ضمناً.
- لن يكون المصرف مخلصاً بالتزاماته أو بخلاف ذلك ملزماً بإجراء النقد تحت الطلب "كاش أن كال" نتيجة لأي حالة من حالات القوى القاهرة. تعني حالة القوة القاهرة في هذه الشروط والأحكام الظروف التي تتجاوز السيطرة المعقولة للمصرف بما في ذلك، ومن ضمن أشياء أخرى، القضاء والقدر، النزاعات الصناعية، الأنظمة والقوانين الحكومية أو الخاصة بالسلطات في أي ولاية قضائية. وفي تلك الحالات، يبرئ المصرف ذمته تجاه حامل البطاقة دون الحاجة إلى توجيه أي إشعار.
- يتم إتاحة النقد تحت الطلب "كاش أن كال" بالنسبة لبطاقات الائتمان الخاصة بالبنوك الأخرى والمؤسسات المالية الصادرة في دولة الإمارات العربية المتحدة فقط.
- سيتم خصم الحماية الائتمانية (كما مبين في الطلب) وفقاً للسعر السائد للرصيد المتبقي لحامل البطاقة والذي يشمل مبلغ النقد تحت الطلب "كاش أن كال" والدفعات الشهرية المتساوية أيضاً. ويجب على حامل البطاقة أن يستمر في توفير الحماية الائتمانية على بطاقة ائتمان الإمارات الإسلامي طيلة فترة سريان تحويل الرصيد الخاص بالمعاملة.
- يبلغ الحد الأدنى للمبلغ الذي يجب توفيره بموجب معاملة النقد تحت الطلب "كاش أن كال" 1,000 درهم ويصل الحد الأقصى إلى 80% من الحد المتاح على بطاقة الإمارات الإسلامي.
- يقسم مبلغ النقد تحت الطلب "كاش أن كال" والرسوم الإدارية المطبقة إلى دفعات شهرية متساوية. وفي الكشف الخاص بحساب حامل البطاقة يتم إضافة الدفعات الشهرية المتساوية الخاصة بالنقد تحت الطلب "كاش أن كال" إلى إجمالي المبلغ المستحق على البطاقة.
- يفهم حامل البطاقة بأن الشروط والأحكام المبينة هنا تعتبر إضافة لشروط وأحكام بطاقة الإمارات الإسلامي الائتمانية.
- تدفع الرسوم الإدارية بالنسبة للبطاقات القائمة على الربح مرة واحدة بحسب نسبة من إجمالي المبلغ المتاح تخفد تحت الطلب "كاش أن كال".
- بالنسبة للبطاقات القائمة على الربح يكون "معدل الربح" المخصوم من مبلغ النقد تحت الطلب "كاش أن كال" معدل ثابت ويطبق خلال المدة الزمنية التي اختارها حامل البطاقة في الطلب.
- إذا تخلف حامل البطاقة عن سداد أي دفعة من الدفعات الشهرية المتساوية، سوف يضاف المبلغ الغير مدفوع من الدفعات الشهرية المتساوية إلى الرصيد المستحق على بطاقة الائتمان وفقاً لمعدل الربح السائد للبطاقة.
- يتم سداد دفعات بطاقة الائتمان وفقاً لما يلي حسب الأولوية:
 - رسوم التأخير في السداد، رسوم تجاوز الحد المسموح، الرسوم السنوية؛
 - خطة الدفع السهل (إيزي بلان)/الدفعات الشهرية المتساوية/النقد عند الطلب/تحويل الرصيد؛
 - خطة النقد (سحب النقد)؛
 - الخطة الخاصة بالأفراد (المشتريات الخاصة بالأفراد).

20. All charges, commissions and fees are exclusive of Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT). The Customer hereby agrees to pay an amount in respect of any applicable VAT.

21. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates and the Emirate of Dubai, any dispute arise out of or in connection with these term and conditions shall be referred to the jurisdiction of the competent courts the United Arab Emirates.

قرأت وأوافق وأقبلت بموجبه الشروط والأحكام الواردة في هذا الطلب
I hereby ready, agree and accept the terms and conditions stated herein

اسم العميل
Customer Name _____

اسم العميل
Signature _____

٢٠- جميع الرسوم والمصاريف والعمولات غير شامل لضريبة القيمة المضافة أو أي ضريبة مبيعات مشابهة أخرى (الضريبة). يوافق العميل بموجبه على دفع أي مبلغ مقابل ضريبة القيمة المضافة المطبقة.

٢١- تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقا لقوانين الإمارات العربية المتحدة وقوانين إمارة دبي، ويتم إحالة أي نزاع ينشأ عن أو يتعلق بهذه الشروط والأحكام إلى قضاء المحاكم المختصة بدولة الإمارات العربية المتحدة.

التاريخ
Date

D	D	M	M	Y	Y	Y	Y
---	---	---	---	---	---	---	---